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Prof. Witold Modzelewski stwierdza, że obostrzenia nie mają
większego sensu. Według prawnika rząd powinien otworzyć wiele
branż,  które  zostały  zamknięte.  Nasz  gość  mówi  także  o
możliwości zwiększenia dochodów budżetowych państwa – zmiany w
podatków akcyzowych. Ocenia również projekt ustawy nakładający
podatek od reklam od mediów.
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